

70th Anniversary Celebration cum Annual Messengers Conference Kuala Lumpur Baptist Church Bukit Bintang August 13th – 15th 2023

Date: 26th April 2023

Dear beloved faithful Pastors, Elders and Leaders,

Greetings in the precious name of our Lord and Savior Jesus Christ,

It is with joy that Malaysia Baptist Convention Executive Committee announces our upcoming 70th Annual Messengers Conference (AMC)!

Theme: Looking Back with ... Thanksgiving Moving Forward with ... Great Expectation

The 2023 AMC is geared toward the blessed journey over the last 70 years. To commemorate the milestone, Kuala Lumpur Baptist Church (KLBC) has generously offered to host the event at KLBC Bukit Bintang for us to come together to share memories and enjoy each other's company.

With this special occasion, we have invited the MBC'S founding church members from overseas and locally to join the thanksgiving and 70th Baptist Anniversary Celebration.

Your presence at this celebration will be a testament to the importance of the work/history of MBC.

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION

PPM-001-10-17011963



To ensure a comfortable and memorable stay, we have arranged residential & non-residential packages to suit your requirement as below:

3 Days 2 Nights Package:

OPTION 1

HOTEL ROYAL, BUKIT BINTANG (Behind PARKROYAL COLLECTION)

- ✓ Less than 6min walk
- ✓ Accommodation with Breakfast (Hotel)
- ✓ 2 Buffet lunches & 1 Buffet dinner (KLBC)

Twin Sharing RM350.00
Single RM470.00
Parking (multiple entries) RM20.00

(To pay at the hotel reception)

Foreigner is subject to Tourism Tax of RM10.00 per room per night

OPTION 2

IZUMI HOTEL (Behind KLBC) – Limit to 10 rooms (first-come first served basis)

- ✓ Accommodation (No breakfast with free parking)
- ✓ 2 Buffet lunches & 1 Buffet dinner (KLBC)

Twin Sharing RM300.00 Single RM400.00

Foreigner is subject to Tourism Tax of RM10.00 per room per night

OPTION 3: Non-residential Package:

Food, material and souvenir magazine only:

2 Buffet lunches & 1 Buffet dinner (KLBC) RM150.00

OPTION 4: Non-residential Package:

Material and souvenir magazine only:

AMC Handbook RM45.00

OPTIONAL OUTING

Tour to Wisma Baptist Site, Malaysia Baptist Theological Seminary & KLCC on Monday (2:00pm to 5:00pm) **RM20.00**

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION

PPM-001-10-17011963



There will be a workshop on both dates 14th & 15th August 2023 and in the registration form you will need to tick on one (1) of the workshops you would like to participate.

Workshops Information as below:

The workshops for you to participate on 14/8/2023 Monday:

- ⇒ How Much Salary To Pay Your Pastor/Staff (Eng) By Rev John Kok
- ⇒ How To Start A Homeschool Ministry In Your Church (Eng) By Pastor Kevin Gan
- ⇒ Cultivating A Missional Church (Eng) By Pastor Adam Craig (Dinner Provided after Workshop)
- ⇒ 培育使命型教会 (华语) 林天赐牧师 (工作坊后有晚餐招待)

The workshops for you to participate on 15/8/2023 Tuesday:

- ⇒ How To Increase Your Church Offering (Eng) By Rev John Kok
- ⇒ How To Care For Your Community (Eng) By Rev Kuilan
- ⇒ 如何关怀你的社区 (华语) 杨诘槟牧师

Please take note that the 70th AMC online registration link for signing up is as below:

https://forms.gle/aJpSkVkTgFUpkxed6

Registration Closing Date: 15th July 2023

(NOTE: Registration close on 15th July 2023. After 15th July, additional RM 50.00 will be charged per

person and rooms will be subject to availability)

Payment must be made by 15th July 2023 via online transfer to:

Bank: Public Bank Berhad Account No: 3137140318

Account Holder: Malaysia Baptist Convention

Swift Code: PBBEMYKL

Reference1: Name/Church Name

Reference 2: AMC2023

1.Bank payment receipt must be email to accounts@mbc.org.my

or WhatsApp to: +6011-1194 9768 as proof of payment.

2. Confirmation of registration is upon payment clearance (rooms are subject to availability)

If there is any need of additional stay before or after 13-15th August 2023, kindly contact MBC office and get further details for this special arrangement/ payment.

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION

PPM-001-10-17011963



If there is any question, please do not hesitate to contact us! MBC Office: 03 7782 3564 / +6011-11949768 (Joice)

We also enclosed the nomination and proposal forms for your action. The closing date for registration for 70th AMC will be on 15th July 2023 and the closing date for nomination is 14th June 2023. Please sign up now and return the forms with the payment to MBC soonest.

Prayer is powerful, let's connect with God and seek His guidance and blessings as we plan and meet at the 70th AMC and anniversary celebration. Let us come together and lift our hearts in prayer for a successful and smooth celebration with God's strength in our preparations and for His presence to be felt throughout the event.

May our hearts be filled with gratitude and joy as we celebrate this special milestone, and may God's grace and blessings be upon us always.

In His Service,

Pr Stanley Choo

Secretary

We Care We Serve 我们关心 我们服侍



70 周年庆典暨会使大会

吉隆坡浸信会

武吉免登

2023年8月13-15日

致: 所有忠信的牧者、长执和领袖们:

奉我们主耶稣基督至宝贵的圣名,我们向大家发出最温馨的问安!

马来西亚浸信会联会执委怀着莫大的愉悦,邀请您和您备受尊敬的教会领袖们出席第七十届常年会使大会(AMC)。

主题: 感恩回顾来时路、齐心展望迎新机

2023 年 的会使大会 旨在庆祝这 70 年上帝忠诚的蒙福之旅。 为了纪念这一里程碑, 吉隆坡浸信会(武吉免登)慷慨提出愿意举办这一盛会,让我们能相聚在一起分享我们的回忆并享受彼此的团契。 为了这个特殊的时刻,我们邀请了来自海外以及本地的 创始教会成员与我们一起度过这个特殊的感恩节。

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION



为确保您有个舒适和难忘的住宿体验,我们安排了住宿和非住宿的配套以满足您的要求,如下 所示:

三天两夜配套如下:

选项 1 HOTEL ROYAL, BUKIT BINTANG (位于 PARKROYAL COLLECTION后面)

- ✓ 步行少于6分钟
- ✓ 住宿 + 早餐 (酒店提供)
- ✓ 2 个自助午餐和 1 个自助晚餐 (由吉隆坡浸信会提供)

双人房 RM350.00

单人房 RM470.00

停车处 (无限出入) RM20.00

请您到酒店前台付款

非马来西亚公民住宿: 需付旅游税 RM10.00 每房/每晚

选项 2 IZUMI HOTEL (位于吉隆坡浸信会后面) - 只限10间房间(先到先得)

- ✓ 住宿(不含早餐,免费停车)
- ✓ 2 个自助午餐和 1 个自助晚餐 (由吉隆坡浸信会提供)

双人房 RM300.00

单人房 RM400.00

非马来西亚公民住宿: 需付旅游税 RM10.00 每房/每晚

选项 3: 非住宿配套

食物, 手册(材料)和纪念特刊

(2 个自助午餐和 1 个自助晚餐(由吉隆坡浸信会提供) RM150.00

选项 4: 非住宿配套:

手册(材料)和纪念特刊

AMC手册 RM45.00

郊游选项 (若您没有选择星期一的工作坊,有郊游的选择)

参观浸会大厦,马来西亚浸信会神学院和游览KLCC

星期一 (2:00pm to 5:00pm) RM20.00

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION

PPM-001-10-17011963



2023 年 8 月 14 日和 15 日将备有两天的工作坊。您需要在报名表格上勾选您想要参与的工作坊。

工作坊资讯如下:

14/8/2023 星期一的工作坊标题如下:

- ⇒ How Much Salary To Pay Your Pastor/Staff (Eng) By Rev John Kok
- ⇒ How To Start A Homeschool Ministry In Your Church (Eng) By Pastor Kevin Gan
- ⇒ Cultivating A Missional Church (Eng) By Pastor Adam Craig (Dinner Provided after Workshop)
- ⇒ 培育使命型教会 (华语) 林天赐牧师 (工作坊后有晚餐招待)

15/8/2023 星期二的工作坊标题如下:

- ⇒ How To Increase Your Church Offering (Eng) By Rev John Kok
- ⇒ How To Care For Your Community (Eng) By Rev Kuilan
- ⇒ 如何关怀你的社区 (华语) 杨诘槟牧师

您可以登陆以下链接,进行第七十届常年会使大会的线上报名:

https://forms.gle/aJpSkVkTgFUpkxed6

报名截止日期:15th July 2023

(注意: 注册截止日期为 2023 年 7 月 15 日。7 月 15 日之后,(每人将额外收取 RM 50.00,房间将视供应情况而定)

务必在 2023 年 7 月 15 日之前通过在线转账支付至:

银行: Public Bank Berhad

帐号: 3137140318

账户持有人: Malaysia Baptist Convention

银行代码: PBBEMYKL

参考资料 1: 姓名/教会名称(英文)

参考资料 2: AMC2023

1. 银行付款收据必须电邮至 accounts@mbc.org.my

或 WhatsApp 至: +6011-1194 9768 作为付款证明。

2. 付款确认后才会确认您的注册(房间视供应情况而定)

如果在 8 月 13 日至 15 日之前或之后需要额外住宿,请联系马来西亚浸信会联会 办公室并获取有关此特殊安排/付款的更多详细信息.

We Care We Serve 我们关心 我们服侍

MALAYSIA BAPTIST CONVENTION

PPM-001-10-17011963



如有任何疑问,请随时与我们联系!

MBC Office: 03 7782 3564 / +6011-11949768 (Joice)

仅附上报名、提名和提案表格供您马上行动。第七十届常年会使大会的报名截止日期是 2023 年 7 月 15 日,而提名的截止日期是 2023 年 6 月 14 日。

请现在就报名,并且尽快把表格连同付款交回给马来西亚浸信会联会。

祈祷是充满力量的! 让我们在筹备第70届会使大会暨周年庆典的计划与上帝联系并寻求他的指引和祝福。 当我们在筹备过程中寻求上帝的力量时,让我们为成功和顺利的庆祝活动而团结起来祈祷。 愿我们在庆祝这一特殊里程碑时心中充满感激和喜悦。 愿神的恩典和祝福常在我们同在!

愿主赋权予我们的大能与我们同在。

朱镇安

马来西亚浸信会联会文书

2023年4月26日